
 

Schriftelijke vragen ex Art 41 RvO 

Aan:  Het college van B&W van Groningen 

Betreft: Huisvesting stichting Kelderwerk 

Datum: 1 augustus 2016 

 
Geacht College, 
 
Stichting Kelderwerk, een initiatief vanuit de samenleving, stimuleert inwoners van de stad Groningen 
tot meer bewegen door het aanbieden van faciliteiten en activiteiten op het gebied van sport en 
beweging. Kelderwerk is laagdrempelig, ook financieel gezien. Doel van de stichting is het bevorderen 
van de participatie, integratie, weerbaarheid en het fysieke en (psycho) sociale welbevinden van 
mensen in onze stad die zich in een achterstandssituatie bevinden. Door Kelderwerk krijgen 
deelnemers weer perspectief en zelfvertrouwen. Kelderwerk is een sportschool waar de hoofdactiviteit 
fitness is. 
 
Kelderwerk werkt sinds 1999 met een team van gemiddeld 25 mensen en heeft honderden deelnemers. 
Medewerkers en vrijwilligers doen binnen de stichting werkervaring op en worden gestimuleerd om een 
opleiding of cursus te gaan volgen. Doorstroming naar regulier werk wordt bevorderd. 
 
Veel organisaties uit de stad maken gebruik van Kelderwerk. In het kader van de resocialisatie sporten 
en werken er onder andere gedetineerden en jongeren die verblijven in het Poortje. Ook Lentis en het 
COA maken gebruik van de diensten van Kelderwerk. 
 
Kelderwerk is een uniek project in de stad en heeft zijn bestaansrecht zonder meer bewezen. 
 
In het Dagblad van het Noorden stond afgelopen donderdag een artikel van Roelof van Dalen over de 
huisvestingsproblemen waar Kelderwerk vanaf 1 september a.s. mee geconfronteerd wordt. Kelderwerk 
moet vertrekken uit de oude RABO toren in Paddepoel en heeft nog geen nieuwe betaalbare plek 
gevonden. 
 
Onze fractie heeft de volgende vragen: 
 

1) Is het college het met de fractie van de PvdA eens dat de activiteiten van Kelderwerk belangrijk 
zijn voor de participatie en integratie van die inwoners in onze stad die een steun in de rug 
kunnen gebruiken. Zo ja, waarom vindt het college dat? Zo nee, waarom niet? 

2) Het college is bekend met de huisvestingsproblemen van Kelderwerk. Is het college bereid om 
zich in te zetten om er voor te zorgen dat Kelderwerk op korte termijn voor haar activiteiten 
andere betaalbare huisvesting tot haar beschikking heeft? Zo ja, hoe gaat het college dit 
aanpakken? Zo nee, waarom niet?  

 
 
Namens de fractie van de PvdA,  

Jan Pieter Loopstra Carine Bloemhoff 

 


